
 

 
Z Á P I S 

 

o průběhu  šestého  zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice  

konaného dne  14.  prosince 2011   

v zasedací místnosti Obecního úřadu Soběšovice 
 
Počet   přítomných   členů    Zastupitelstva   obce    Soběšovice:   15  členů,  
(listiny přítomných členů ZO a hostů  - přílohy zápisu).    

 
1. Zahájení. 
Páté  veřejné   zasedání  Zastupitelstva  obce  Soběšovice   zahájil   starosta  obce  Ing. Karel Obluk 
v  17:05   hodin.    Přivítal  přítomné,   z  celkového počtu  15  členů  zastupitelstva   obce   bylo   
přítomno 14 (1 člen opožděn). Zastupitelstvo obce je usnášeníschopné, konání zasedání bylo 
v souladu se zákonem zveřejněno (zápis z minulého zasedání  členové  zastupitelstva   obce  
obdrželi),  z  průběhu  zasedání  je  pořizován  videozáznam. 
 

2. Schválení programu zasedání ZO. 
Starosta obce:  předložil  členům zastupitelstva  obce  celkový  návrh  programu  6. zasedání  ZO. 
 
Program: 

1. Zahájení. 
2. Návrh programu jednání. 
3. Návrh zapisovatele. 
4. Návrh složení návrhové komise pro p řípravu usnesení ZO. 
5. Návrh ov ěřovatel ů zápisu o pr ůběhu zasedání ZO. 
6. Zpráva o pln ění úkol ů  z minulého zasedání ZO. 
7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO . 
8. Projednání zápis ů výbor ů kontrolního a finan čního. 
9. Rozpo čtové opat ření č. 3/2011. 
10. Rozpo čet na rok 2012. 
11. Projednání    obecn ě  závazné  vyhlášky  č. 1/2011,   o   místním   poplatku za  provoz  

systému  shromaž ďování,  sb ěru,   p řepravy,   t řídění,   využívání a  odstra ňování 
komunálních odpad ů. 

12. Projednání smlouvy o poskytnutí dotace z rozpo čtu Regionální rady na akci „P řístavba 
tělocvi čny ZŠ v Sob ěšovicích“. 

13. Projednání smlouvy o úv ěru na realizaci akce „P řístavba t ělocvi čny ZŠ 
v Sob ěšovicích“. 

14. Projednání  Stanov dobrovolného  svazku  obcí   Mikroregionu   Žermanické a  T ěrlické 
přehrady. 

15. Stanovení a poskytování pen ěžitého pln ění za výkon funkce p ředsedy komise kulturní a 
sportovní. 

16. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
17. Závěr. 

Po skon čení VZ ZO  diskuse s ob čany. 
 

Starosta obce: požádal o připomínky k návrhu programu.  
Ing. Ivo Papala: podal  návrh zařadit diskusi s občany na řádný program ZO. 
Ing. Miroslav Peřina: podal návrh na projednání dalšího bodu –  kabelová televize v obci, v pondělí 
měli občané termín k odevzdání anketních listů.  
Starosta obce: upozornil, že není co projednávat, materiál není připraven. 
Starosta obce: dal hlasovat o návrhu  zařadit  bod – kabelová televize  do programu ZO. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu zařadit kabelovou televizi do programu ZO: 
pro: 2,   proti: 0,  zdržel se: 12,   návrh neschválen. 
Starosta obce: dal hlasovat o návrhu  zařadit  diskusi s občany do programu ZO. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu zařadit diskusi s občany do programu ZO: 
pro: 3,   proti: 7,  zdržel se: 4,   návrh neschválen. 
Starosta obce: dal hlasovat o návrhu  upraveného programu 6. zasedání ZO. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu programu 6. zasedání ZO: 
pro:  11, proti: 2,  zdržel se: 1.   
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Program  6. zasedání  Zastupitelstva obce Soběšovice.  
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3. Volba zapisovatele zasedání ZO. 
Starosta obce: navrhl zapisovatele zasedání ZO paní Miladu Guziurovou.  
Připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  návrhu zapisovatele 6. zasedání ZO paní Milady Guziurové: 
pro:  14, proti: 0,  zdržel se: 0.  
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Zapisovatele 6. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
 

4. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení ZO. 
Starosta obce: navrhl složení návrhové komise: Ing. Miroslav Peřina, pan Petr Pavlok, Ing. Ladislav 
Zahradníček, požádal o připomínky.  
Ing. Miroslav Peřina: sdělil, že se návrhu člena komise zříká.  
Starosta obce: sdělil, že tento zastupitel ve volebním období dosud ve funkci nepracoval. 
Starosta obce: navrhl pana Karla Mintěla. 
Připomínky nepodány, hlasováno o návrhu složení návrhové komise. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu složení návrhové komise:  
pro:  12  proti: 0,  zdržel se: 2. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Návrhovou komisi 6. zasedání ZO ve složení:  pan Karel Mintěl, pan Petr Pavlok, Ing. Ladislav 
Zahradníček. 
 
5. Určení ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO. 
Starosta obce: předložil  návrh  ověřovatelů  zápisu: Ing. Ivo Papala, pan Tomáš Dámek  členům  ZO  
k  připomínkám  a hlasování. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že se návrhu ověřovatele zříká. 
Starosta obce: sdělil, že ani tento zastupitel ve volebním období ve funkci nepracoval. 
Starosta obce: navrhl pana Radka Uhra. 
Připomínky  nebyly  podány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o návrhu ověřovatelů zápisu: 
pro: 13,  proti: 0,  zdržel se: 1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Ověřovatele zápisu 6. zasedání ZO: pan Tomáš Dámek, pan Radek Uher.                                                                                                                             
 
6. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání  ZO. 
Starosta obce:  předložil  zprávu o kontrole plnění usnesení:  
-  ZO na svém 5. zasedání  uložilo radě obce  zabezpečit  odborné posouzení  všech  nutných  oprav 
a úprav na  místním hřbitově   včetně  finanční výše,  pro možnost použití  při tvorbě  obecního 
rozpočtu na r. 2012, byl zpracován rozpočet nákladů na kompletní opravy a údržbu, potřeba nové 
kanalizace, kdy  délka  1 strany  činí  65 m, 3 stran 195 m, odhad ceny   s DPH   činí   cca 500 tis. Kč 
za pořízení nové kanalizace,  za další opravy a úpravy hřbitova činí odhad ceny  622 tis. Kč; vzhledem 
k  finančním možnostem  obce byla  do rozpočtu obce  na r. 2012  zahrnuta   oprava  kamenné stěny  
za pomníkem obětem II. světové války; 
- úkol č. 1 z prvního zasedání ZO zůstává, ostatní úkoly byly splněny. 
 

7. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 
Místostarosta obce Ing. Josef Majer:  přednesl  podle zápisů a usnesení  jednotlivých zasedání  
zprávu  o činnosti  rady  obce,  která  se  za období od  minulého zasedání  sešla  6x,  kompletní 
znění všech  usnesení rady obce jsou na internetových stránkách obce a na sekretariátu. 
Připomínky:    
Ing. Ivo Papala: sdělil, že má 5 otázek k usnesením rady obce:  
- dotaz k 21. usnesení RO, týkající se vyjádření obce pro žádost Mapro, s.r.o., 
starosta obce: sdělil, že jde o vyjádření obce vydávaná pro stavební řízení kanalizačních, 
plynovodních přípojek ap., k požadavkům stavebního úřadu,  
- dotaz k 22. usnesení RO, důvod rezignace paní Ireny Voznicové na funkci předsedy komise,  
starosta obce: sdělil, že paní Irena Voznicová podala písemnou rezignaci, důvod nebyl uveden, 
- dotaz k 22. usnesení RO, Dodatek ke smlouvě s B + J s.r.o., akce Dětské hřiště, zda někdo ze 
zastupitelů má k firmě jakýkoliv vztah, vlastnický, rodinný ap. 
starosta obce: sdělil, že firmy jsou vybírány komisí v řádném výběrovém řízení, starostovi nepřísluší 
zjišťovat případné vztahy, 
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- dotaz k 23. usnesení RO, ATRIS, s.r.o., akce Rekultivace a sanace volnočasového areálu, zda 
někdo ze zastupitelů má k firmě vztah, 
starosta obce: sdělil, že zastupitel přece může mít firmu a účastnit se výběrového řízení v obci, 
- dotaz k 26. usnesení RO, důvod podání trestného oznámení na J. Martyčáka, 
starosta obce: sdělil, že obec podala trestní oznámení, neboť souhlas pro stavbu byl vydán v rozporu 
se stavebním zákonem, rodinný dům umístěn v hranici pozemku bez souhlasu vlastníka sousedního 
pozemku. 

 
8. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního ZO. 
a) Předseda výboru kontrolního pan Radek Uher: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání výboru 
kontrolního ze dne 30. 11. 2011; zápisy z kontrol pokladních operací na OÚ a v ZŠ a MŠ Soběšovice 
ze dne 12. 10. 2011. 
b)  Předseda výboru finančního  pan Václav Zahraj: přednesl Zápis a usnesení ze zasedání  výboru 
finančního  konaného  dne  23. 11. 2011. 
Dostavil se 15 člen ZO paní Izabela Pavloková. 
 

9.  Rozpočtové opatření č. 3/2011 a rozpočtová opatření na rok 2012. 
Předseda finančního výboru pan Václav Zahraj: přednesl materiál č. 1: Rozpočtové opatření č. 3/2011 
a návrh pověření rady obce k provádění rozpočtových opatření na rok 2012. 
Starosta obce požádal členy ZO o připomínky, připomínky nebyly podány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  Rozpočtovém opatření č. 3/2011: 
pro:  15,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Rozpočtové  opatření   č. 3/2011:   v  příjmech  zvýšení   o  391 000,00 Kč,   ve  výdajích  zvýšení 
o 1 391 000,00 Kč   a   ve financování  zvýšení  o 1 000 000,00 Kč. 
Výsledek hlasování členů ZO o pověření prováděním rozpočtových opatření r. 2012: 
pro:  15,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
ZO  pověřuje  radu  obce  na rok  2012  prováděním rozpočtových opatření  v příjmech  v  neomezené  
výši a ve výdajích do 20% schváleného ročního rozpočtu v jednotlivých kapitolách. 
 

10.  Rozpočet na rok 2012. 
Předseda finančního výboru pan Václav Zahraj: přednesl materiál č. 2: Rozpočet na rok 2012. 
Starosta obce: doplnil, rozpočet sestaven k pokrytí provozu obce, jak budou přicházet ostatní dotace, 
budou činěny úpravy rozpočtovými opatřeními.  
Starosta obce požádal členy ZO o připomínky, připomínky nepodány, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů ZO o  Rozpočtu na rok 2012: 
pro:  15,   proti: 0,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Rozpočet    na    rok    2012:    v   příjmech    8 433 000,00  Kč,    ve   výdajích    6 761 000,00  Kč 
a   ve   financování  – 1 672 000,00 Kč. 
 
11. Obecně závazná vyhláška č. 1/2011, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  kom.  odpadů. 
Místostarosta  obce  Ing. Josef Majer:   přednesl  materiál č. 3:  Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2011,  
o  místním  poplatku    za   provoz   systému   shromažďování,   sběru,  přepravy,  třídění,   využívání 
a odstraňování komunálních odpadů, tato vyhláška je vydávána každoročně, výpočet vychází 
z nákladů za rok 2010, pro rekreační objekt by částka činila 506 Kč, což zákon nepřipouští, navržena 
částka  poplatku 500 Kč pro rekreační objekt a 450 Kč pro občana,  zachován rozdíl 50 Kč.  
Místostarosta obce Ing. Josef Majer: požádal o dotazy a připomínky k materiálu. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se, kolik obec doplácí na komunální odpady a kolik činila částka na likvidaci 
BRKO.  
Místostarosta obce Ing. Josef Majer: výpočet pro rok 2012 je z nákladů roku 2010, v prosinci roku 
2011 nemáme dosud údaje za letošní rok, připraví na příští zasedání ZO rozbor nákladů, obec doplácí 
rozdíl cca 170 tis. Kč. 
Starosta obce:  připomněl, že tabulka rozboru nákladů byla pro ZO zpracována. 
Ing. Ivo Papala:  sdělil, že bylo k projednání pro ZO vždy připraveno, firma A.S.A. byla schopna sdělit 
v prosinci náklady. 
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Starosta obce: upozornil, že v minulosti nebýval takto materiál připraven. 
Ing. Ivo Papala: sdělil, že starosta lže, náklady bývaly vyhodnoceny. 
Pan Václav Zahraj: sdělil, že bylo projednáváno ve výboru finančním, zachován rozdíl poplatku cca 50 
Kč mezi občanem a RCH, maximální výši dle zákona nelze překročit, v dalším období  vzhledem 
k odlišné legislativě bude výpočet určitě jiný. 
Starosta obce: upozornil, že je zapotřebí zvážit, kolik  odpadů celkem přejde přes obec, opatření 
činěna ve dvoře u bývalého úřadu, oplocení, aby zde firmy neodkládaly stavební odpad, místostarosta 
obce připravuje výběr vhodné lokality pro sběrný dvůr. 
Ing. Miroslav Peřina: sdělil, že čekat na vyhlášku, kdy bude možný poplatek např. 1 tis. Kč 
nedostačuje, je potřebná prevence, aby se tím zabývali lidé, kteří mají o problém zájem, není problém 
vyčíslit a poslat náklady za BRKO, svoz skončil již před 4 týdny. 
Místostarosta obce: upozornil, že není dosud uzávěrka plateb, nedělali jsme ani minule vyhodnocení 
v prosinci, ale později, letos platil občan poplatek 440 Kč a zvyšujeme na 450 Kč, RCH 490 Kč a 
zvyšujeme na 500 Kč, projel se zaměstnanci A.S.A celou svozovou trasu v obci, kultura v našem 
nakládání s odpady není dostatečná, ale v okolních obcích není lepší, naši terénní pracovníci ihned 
odložené odpady odvážejí, svoz BRKO byl vzhledem k počasí prodloužen, jsme povinni v obci udržet 
pořádek, náklady za rok 2011 vyhodnotí a předloží příštímu zasedání ZO.    
Výsledek hlasování členů ZO o OZV č. 1/2011, o místním poplatku  za provoz systému  
shromažďování,  sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů: 
pro:  13,   proti: 2,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Obecně závaznou vyhlášku  č. 1/2011,  o místním poplatku  za provoz  systému  shromažďování,  
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
 
12. Projednání smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Regionální rady na akci 

„Přístavba tělocvičny ZŠ v Soběšovicích“. 
Starosta obce:  předložil  materiál č. 4,  přednesl  důvodovou zprávu, ZO  je předkládán  k  projednání 
a schválení návrh Smlouvy o poskytnutí dotace z  rozpočtu  Regionální  rady regionu soudržnosti 
Moravskoslezsko, vzhledem k tomu, že náš projekt na akci „Přístavba tělocvičny ZŠ v  Soběšovicích“ 
vedený pod registračním číslem CZ.1.10/4.1.00/04.00995 byl na zasedání  Výboru regionální rady dne 
16. 11. 2011 vybrán k uzavření smlouvy o poskytnutí dotace; vyzval k podání dotazů a připomínek. 
Ing. Miroslav Peřina:  požádal o vyvěšení projektu k nahlédnutí občanům. 
Starosta obce:  sdělil, že  vyvěšení  zajistí. 
Výsledek hlasování členů  o smlouvě   o     poskytnutí    dotace      z     rozpočtu    Regionální     rady      
regionu  soudržnosti Moravskoslezsko  na  realizaci  akce „Přístavba tělocvičny ZŠ v  Soběšovicích“:  
pro:  13,   proti: 2,  zdržel se: 0. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Smlouvu     o     poskytnutí    dotace      z     rozpočtu    Regionální     rady      regionu      soudržnosti  
Moravskoslezsko   na  realizaci  akce „Přístavba tělocvičny ZŠ v  Soběšovicích“  pod registračním      
číslem  CZ.1.10/4.1.00/04.00995.  
 

13. Projednání smlouvy o úvěru na realizaci akce „Přístavba tělocvičny ZŠ 

v Soběšovicích“. 
Starosta obce:  předložil  materiál č. 5,  přednesl  důvodovou  zprávu,  ZO je předkládán  k projednání 
a schválení návrh Smlouvy o úvěru  na částku 18 000 tis. Kč mezi Obcí Soběšovice a Českou 
spořitelnou, a.s. k zabezpečení předfinancování  projektu „Přístavba tělocvičny v Soběšovicích“ na 
základě oznámení o výběru projektu k poskytnutí dotace z rozpočtu regionální rady (viz bod. 12. 
zápisu),  předpokládaný náklad  na realizaci celého díla včetně administrace projektu, stavebního 
dozoru a koordinace BOZP je ve výši 18 713 tis. Kč, z tohoto dotace 15 670 tis. Kč, z vlastních zdrojů 
bylo dosud uhrazeno 235 tis. Kč;  přednesl náležitosti návrhu smlouvy, upozornil na podstatná 
ujednání, navrhována úprava  smlouvy  vypuštěním  odrážky 9, odst. 2, čl. 3;  vyzval  k  podání návrhů 
a  připomínek.  
Připomínky nevzneseny, hlasováno. 
Výsledek hlasování členů  o smlouvě   o   úvěru ve výši 18 000 tis. Kč  na  zabezpečení realizace  
akce   „Přístavba tělocvičny ZŠ  v  Soběšovicích“  mezi Obcí Soběšovice a Českou spořitelnou, a.s.:  
pro:  13,   proti: 2,  zdržel se: 0. 
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Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Smlouvu  o   úvěru   č.  11661/11/LCD   ve   výši   18 000  tis. Kč    na   zabezpečení   realizace   akce  
„Přístavba   tělocvičny   ZŠ   v  Soběšovicích“    mezi  Obcí  Soběšovice   a   Českou spořitelnou, a.s.,   
Praha 4,  Olbrachtova 1929/62,  mimo  odrážku  9,  odst. 2. ,  čl. III.   (- předložit Bance kupní smlouvy   
týkající  se  prodeje   aktiv  (majetku)  Klienta,   uzavřené   Klientem   jako  prodávajícím,   na   základě  
kterých   bude   zajištěn  kapitálový  příjem   Klienta   v  roce  2012  minimálně ve  výši  Kč 1.500.000,-    
(slovy: Jedenmilionpětsettisíc korun českých). 
Starosta obce: upozornil, že nutno zvažovat situaci v daňové výtěžnosti, kdy nepřijdou finanční 
prostředky od státu, dětí přibývá, tělocvična je zapotřebí, máme spoustu pozemků, zvážit, které 
potřebujeme a které by mohly být záměrem prodeje. 
Ing. Ladislav Zahradníček: sdělil, že se vrací k bodu 12. Smlouva o přijetí dotace z rozpočtu regionální 
rady, dotace na akci ve výši 85% finančních prostředků je maximem, taková výše nebývá pravidlem, 
neporozuměl hlasování členů ZO Ing. Miroslava Peřiny a Ing. Ivo Papaly, domníval se, že mají zájem 
o sportovní vyžití,  zda bylo pochopeno správně, že finance dostáváme, měla by být 100% shoda 
celého ZO, nikoliv pochybnosti pro ROP,  tělocvična je pozitivem pro všechny občany a dát tak najevo 
zájem ZO, že tato stavba je pro obec přínosem.   
 
14. Stanovy dobrovolného svazku obcí Mikroregionu Žermanické a Těrlické 

přehrady. 
Starosta obce:  předložil  materiál  č. 6, přednesl důvodovou zprávu,  ZO  je předkládán  k projednání 
a schválení návrh stanov dobrovolného svazku obcí Mikroregionu ŽaTp,  jejichž změna je navrhována  
radou starostů vzhledem k legislativním změnám a připomínkám členů svazku obcí  i kontrolních 
orgánů, k nabytí platnosti  nových stanov je zapotřebí souhlasu 2/3 všech členů svazku obcí;  požádal 
o návrhy a připomínky. 
Ing. Ivo Papala: dotázal se, zda  valná hromada, čl. 11, je veřejnosti přístupná. 
Starosta obce: zodpověděl, jednání valné hromady, 10 starostů obcí, není veřejné.   
Ing. Ivo Papala: dotázal se, zda se veřejnost dozví, jak jsou schváleny odměny. 
Starosta obce: zodpověděl, že za 10 let činnosti svazku nikdo nebyl odměněn, ani starosta Soběšovic 
nic nedostal, je to dobrovolná činnost. 
Ing. Miroslav Peřina: byl to dotaz. 
Starosta obce: směřoval na jeho osobu, jako obvykle. 
Ing. M. Papalová: dotázala se, když se starostové mikroregionu setkávají, proč se nedomluví, aby 
občané Soběšovic mohli bezplatně využívat sportoviště v okolních obcích, Pazderna, Žermanice, 
tělocvičnu stavět ano, ale proč další sportoviště. Další připomínka: platíme 200 tis. Kč na školní výuku 
dětí jinde, morální povinností členů ZO by mělo být dávat děti do naší školy. 
Starosta obce: zodpověděl, že nikdo, žádná obec si dnes nemůže dovolit poskytovat něco zcela 
zdarma, provoz sportovišť má náklady. K dalšímu dotazu: sdělil, že značná část na výuku dětí se platí 
obci D. Domaslavice, naše škola nemá 2. stupeň, do jiných obcí  platíme většinou  za 2-3 žáky,  má-li 
rodič, např. učitel zaměstnání jinde, umístí tam i své dítě. 
Pan Roman Guziur: sdělil, že zvažoval, kam půjde jeho dítě do školy, pokud Ing. M. Papalové vadí, že 
ho má jinde, pak asi příspěvek za dítě bude platit sám. 
Ing. M. Papalová: sdělila, že její připomínka se netýkala pana Romana Guziura, jehož dítě je starší a 
nemůže již chodit do naší školy, ale jiných zastupitelů s dětmi příslušného věku. 
Starosta obce: upozornil, že když rodiče pracovně dojíždí, vezou i dítě sebou, za děti v 1. stupni 
neplatíme.   
Ing. Ladislav Zahradníček: děti jezdí do Havířova, i s manželkou jsou oba zaměstnáni, mají tam i 
rodiče, otec je zdravotně indisponován, nelze řešit jinak, sídlo podnikání má v Soběšovicích, aby 
pomohl takto, naši školu pokládá za velmi dobrou, má v okolí dobré jméno, je dobré, aby stála 
tělocvična nejen pro děti v ZŠ, ale k využití i v odpoledních hodinách, umístění dětí jinde není 
zaměřeno proti škole, ale rodinné poměry jiné řešení neumožňují. 
Hlasováno o návrhu Stanov DSO Mikroregionu ŹaTp:  
pro:  14,   proti: 0,  zdržel se: 1. 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Stanovy  dobrovolného  svazku  obcí  Mikroregionu  Žermanické  a  Těrlické  přehrady. 
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15. Stanovení a poskytování peněžitého plnění za výkon funkce předsedy komise 

kulturní a sportovní. 
Starosta obce: předložil materiál č. 7, přednesl   důvodovou zprávu, v  souvislosti s ukončením výkonu 
funkce předsedy komise kulturní a sportovní paní Ireny Voznicové  dnem 31. 10. 2011 byla  radou 
obce jmenována dnem 2. 11. 2011  do funkce předsedy komise kulturní a sportovní paní Jana 
Dámková, ZO je předkládán podle příslušných zákonných předpisů návrh stanovení a poskytování 
peněžitého plnění za výkon funkce   předsedovi  komise  rady obce   s  účinností  od 1. 12. 2011; 
starosta obce  požádal  o dotazy a připomínky. 
Připomínky nebyly podány, hlasováno. 
Hlasováno o návrhu stanovení a poskytování peněžitého plnění za výkon f-ce předsedy komise: 
pro:  14,   proti: 0,  zdržel se: 0.   (1 člen ZO byl  vzdálen). 
Poskytování  peněžitého  plnění (měsíčně) za  výkon funkce předsedy komise rady obce v souladu   
se  zákonem č. 128/2000 Sb.,  o obcích (obecní zřízení),  ve  znění pozdějších předpisů   a  nařízením   
vlády  č.  37/2003,  ve  znění   nařízení  vlády  č. 337/2004 Sb.,  nařízení  vlády   č. 697/2004 Sb.,   
nařízení vlády č.  50/2006 Sb.,  nařízení  vlády  č.  614/2006 Sb.,  nařízení  vlády   č.  79/2008 Sb.,    
nařízení   vlády  č. 20/2009 Sb.    a   nařízení  vl.  č.  375/2010 Sb.    a  stanoví  s  účinností  ode dne 
1. prosince 2011: 
- za výkon f-ce   předsedy  komise kulturní a sportovní  paní Janě  Dámkové  bude poskytováno    
měsíčně   peněžité  plnění  ve výši  1 007,00 Kč.  
 
16. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 
Starosta obce: požádal předsedu návrhové komise pana Karla Mintěla o přednesení návrhu usnesení 
zastupitelstva obce. 
Pan Karel Mintěl: přednesl návrh  na usnesení zastupitelstva obce.  
 

17.  Závěr.   
Starosta obce: poděkoval za přednesený návrh a přítomným za jejich účast; pozval všechny 
k návštěvě dvou adventních koncertů konaných v místním kostele, v neděli dne 18. 12. 2011 od 16:00 
hodin  a  ve čtvrtek  dne 22.11. 2011  od 17:00 hodin, popřál  všem  krásné  prožití  vánočních svátků 
a  v 18:40 hodin  6. veřejné zasedání  Zastupitelstva obce Soběšovice  ukončil. 
 
 
Předseda návrhové komise:  pan Karel Mintěl 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Tomáš Dámek 

 
pan Radek Uher 
 

 
 
 
 
Ing. Karel Obluk               Ing. Josef Majer   
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 
 
Přílohy  
Listina přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice 
Listina přítomných hostů  
Rozpočtové opatření č. 3/2011 
Rozpočet na rok 2012 
Usnesení Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
 
Zapisovatel: Milada Guziurová 
  zaměstnanec obce 



 

 

 

 

 

USNESENÍ 

 šestého  veřejného  zasedání   Zastupitelstva  obce  Soběšovice 

konaného  dne  2011-12-14 

 

 

 
 
I. Zastupitelstvo obce Soběšovice projednalo a bere na vědomí: 
 
1. Návrh programu jednání 6. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2. Návrh zapisovatele: paní Milada Guziurová.  
3. Návrh složení  návrhové  komise  6. zasedání ZO: pan Karel Mintěl, pan Petr Pavlok, Ing. Ladislav 

Zahradníček. 
4. Návrh ověřovatelů zápisu 6. zasedání ZO:  pan Tomáš Dámek, pan Radek Uher.                                                          
5. Zprávu o plnění úkolů usnesení ZO:   1. ZO – úkol č. 1 zůstává (PF ČR).      
6. Zprávu o činnosti rady obce  za období od minulého zasedání ZO.  
7. Zápisy  výborů  zastupitelstva obce:    výboru   kontrolního  ze  dne  12. 10. 2011  a   30. 11. 2011 

a   výboru finančního ze dne  23. 11. 2011. 
8. Rozpočtové opatření č. 3/2011 a rozpočtová opatření na rok 2012. 
9. Návrh rozpočtu na rok 2012. 
10. Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2011 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
11. Smlouvu o poskytnutí dotace z  rozpočtu  Regionální  rady regionu soudržnosti Moravskoslezsko 

na akci „Přístavba tělocvičny ZŠ v  Soběšovicích“ pod registračním číslem 
CZ.1.10/4.1.00/04.00995.  

12. Smlouvu o úvěru č. 11661/11/LCD ve výši 18 000  tis. Kč na zabezpečení  realizace akce 
„Přístavba tělocvičny ZŠ v Soběšovicích“ mezi  Obcí Soběšovice a Českou spořitelnou, a.s., 
Praha 4, Olbrachtova 1929/62. 

13. Stanovy  dobrovolného  svazku  obcí  Mikroregionu  Žermanické  a  Těrlické  přehrady. 
14. Návrh stanovení  a  poskytování  peněžitého   plnění  za  výkon funkce   předsedy  komise  

kulturní a  sportovní  paní  Janě Dámkové. 
 

 
 
 
 
II. Zastupitelstvo obce Soběšovice ukládá: 

 
1.   Uzavřít    Smlouvu   o  poskytnutí  dotace   z   rozpočtu   Regionální  rady   regionu   soudržnosti  
      Moravskoslezsko  na realizaci  akce „Přístavba tělocvičny ZŠ v  Soběšovicích“  pod  registračním     
      číslem   CZ.1.10/4.1.00/04.00995.  
2.   Uzavřít    Smlouvu   o  úvěru   č. 11661/11/LCD  ve výši 18 000  tis. Kč  na zabezpečení  realizace     
      akce   „ Přístavba  tělocvičny  ZŠ v Soběšovicích“  mezi  Obcí Soběšovice a Českou spořitelnou,  
      a.s., Praha 4, Olbrachtova 1929/62,  mimo  odrážku 9, odst. 2. , čl. III.  (- předložit   Bance  kupní  
      smlouvy   týkající  se  prodeje  aktiv  (majetku)  Klienta,  uzavřené  Klientem    jako   prodávajícím,  
      na   základě  kterých   bude  zajištěn  kapitálový   příjem  Klienta  v roce 2012  minimálně ve  výši  
      Kč  1.500.000,-  (slovy: Jedenmilionpětsettisíc korun českých). 
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III. Zastupitelstvo obce Soběšovice schvaluje: 
 
1.  Program  6. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 
2.  Zapisovatele 6. zasedání ZO paní Miladu Guziurovou. 
3.  Návrhovou  komisi   6.  zasedání  ZO   ve  složení:  pan  Karel  Mintěl,  pan  Petr  Pavlok, 
     Ing. Ladislav Zahradníček.  
4.  Ověřovatele zápisu 6. zasedání ZO: pan Tomáš Dámek, pan Radek Uher. 
5.  Rozpočtové  opatření   č. 3/2011:   v příjmech  zvýšení  o  391 000,00 Kč,   ve  výdajích  zvýšení 
     o 1 391 000,00 Kč   a   ve financování  zvýšení  o 1 000 000,00 Kč. 
6.  ZO pověřuje  radu obce na rok 2012 prováděním rozpočtových opatření v příjmech v neomezené  
     výši a ve výdajích do 20% schváleného ročního rozpočtu v jednotlivých kapitolách. 
7.  Rozpočet   na   rok  2012:    v  příjmech   8 433 000,00  Kč,    ve  výdajích   6 761 000,00  Kč 
     a   ve   financování  – 1 672 000,00 Kč. 
8.  Obecně závaznou vyhlášku  č. 1/2011,  o místním poplatku  za provoz  systému  shromažďování,   
     sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
9.  Smlouvu    o   poskytnutí    dotace     z    rozpočtu    Regionální   rady    regionu    soudržnosti  
     Moravskoslezsko   na  realizaci  akce „Přístavba tělocvičny ZŠ v  Soběšovicích“  pod registračním     
     číslem  CZ.1.10/4.1.00/04.00995.  
10. Smlouvu  o  úvěru   č. 11661/11/LCD   ve  výši 18 000  tis. Kč   na   zabezpečení  realizace   akce  
     „Přístavba  tělocvičny  ZŠ  v  Soběšovicích“   mezi  Obcí Soběšovice a  Českou spořitelnou, a.s.,   
     Praha 4, Olbrachtova 1929/62, mimo odrážku 9, odst. 2. , čl. III.  (- předložit Bance kupní smlouvy   
     týkající  se  prodeje  aktiv  (majetku)  Klienta,  uzavřené Klientem  jako  prodávajícím,  na  základě  
     kterých   bude  zajištěn  kapitálový příjem Klienta v roce 2012  minimálně ve  výši  Kč 1.500.000,-    
     (slovy: Jedenmilionpětsettisíc korun českých). 
11. Stanovy  dobrovolného  svazku  obcí  Mikroregionu  Žermanické  a  Těrlické  přehrady. 
12. Poskytování  peněžitého plnění (měsíčně) za  výkon funkce předsedy komise rady obce v souladu   
     se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů  a  nařízením   
     vlády  č.  37/2003,  ve  znění   nařízení  vlády  č. 337/2004 Sb.,  nařízení  vlády   č. 697/2004 Sb.,   
     nařízení vlády č.  50/2006 Sb.,  nařízení  vlády  č.  614/2006 Sb.,  nařízení  vlády   č.  79/2008 Sb.,    
     nařízení  vlády  č. 20/2009 Sb.  a   nařízení  vl.  č.  375/2010 Sb.  a  stanoví  s  účinností  ode dne 
     1. prosince 2011: 
      - za výkon f-ce   předsedy  komise kulturní a sportovní  paní Janě Dámkové   bude poskytováno   
      měsíčně   peněžité  plnění  ve výši  1 007,00 Kč.  
 
 
 
Předseda návrhové komise:  pan  Karel Mintěl 
 
 
Ověřovatelé zápisu: pan Tomáš Dámek 

 
pan Radek Uher 
 
               

 
 
 
 
Ing. Karel Obluk                Ing. Josef  Majer 
 starosta  obce                                                      místostarosta obce  
 
 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


